
Javno pismo sindikatom in medijem!

Na vas se obračam s prošnjo, da se celotni slovenski javnosti razkrije ozadje hudih obtožb o 
mobingu in spolnem nadlegovanju, ki naj bi jih izvajal na rektoratu Univerze v Mariboru. Gre za 
izjemno hude obtožbe, ki so me globoko prizadele in tudi osebno diskreditirale.
Gre za zgodbo z dolgo brado, ki ima korenine nikjer drugje kot v hudih nepravilnostih in zlorabah 
položaja, ki so se na rektoratu UM začele dogajati v času rektorja Ivana Rozmana in glavnega 
tajnika Boštjana Brumna, svoj vrh pa so dosegle z v javnosti dobro znano UNI hobotnico, kjer so 
preko med seboj povezanih podjetij oškodovali javna sredstva.
Zanimivo je, da za hudo oškodovanje javnih sredstev do danes še nihče od tedanjih glavnih akterjev
ni odgovarjal. Še več, vsi poskusi razčiščevanja teh nepravilnosti so takoj v kali zatrti z osebno 
diskreditacijo vseh, ki bi si to želeli. Glavno vlogo pri tem vedno odigrajo ljudje, ki so stična točka s
tedanjo ekipo in so še vedno na pomembnih mestih na rektoratu. Tukaj pridemo do razlogov za 
hude obtožbe in hude napade na mene osebno, ki se v zadnjem obdobju dogajajo. Zato ni čudno, da
ti ljudje s svojimi sorodniki, pomagači in ljudmi, ki so jih v tistem času zaposlili na rektoratu, tega 
tudi obvladujejo. Tako so takoj, ko so se začeli pripravljati postopki za revizije starih zadev na UM, 
opozorili na to, da se bo zgodil »beli štrajk« na rektoratu, na kar sta tudi neformalno pred mojo 
diskreditacijo opozarjala Boštjan Brumen in Alen Vidonja posamezne člane vodstva UM. In to se je 
tudi zgodilo.
Za ta namen so izrabili tudi oba na UM delujoča sindikata, ki sta skupaj z njimi, preko medijev z 
nepreverjenimi insinuacijami, povzročila dovolj velik pritisk za moj odstop in s tem prekinitev 
preiskovanja za njih obremenjujočih zadev in pogojev za to, da bi s tem v zvezi lahko za to pristojni 
organi opravili svoje delo.
Tako so dosegli pomembno zmago, saj si nihče od zaposlenih ne bo upal več razčiščevati zadev za 
nazaj, saj za to obstaja kazen po znani formuli, najprej diskreditacija, nato likvidacija. In ne samo 
raziskovanje preteklih dejanj, tudi kontrola vsakodnevnih poslovnih dogodkov in računovodskih 
listin, ki sem jo vzpostavil, je skrajno nezaželeno in nevarno početje. Saj sem s tem preprečil 
netransparentnost tekočega poslovanja. Zanimivo je, da se to ne dogaja prvič. Po enakem vzorcu 
sem bil v času prejšnjega rektorja Danijela Rebolja, degradiran in premeščen, potem ko sem začel 
opozarjati na nujnost revizij početij, ki so se dogajale v času rektorja Ivana Rozmana. Tako da 
mobing nad menoj s strani istih oseb na UM traja že celih pet let. Za svoje pošteno delo v javnem 
interesu in zaščiti javnih sredstev plačujem visoko človeško ceno. Poštenje je v tej deželi nevarna in 
nezaželena zadeva.
Ključni akterji, ki se ščitijo z medijskim pogromom nad menoj (Boštjan Brumen, Ivan Rozman, 
Mitja Kotnik), imajo tudi zelo močno podporo v aktualni vladi.
Tudi pritisk na vodstvo UM preko posameznih ministrstev in kabineta predsednika vlade dr. Mira 
Cerarja, so že pred časom napovedovali posamezniki, ki v zadnjem  obdobju kar iz bolniškega 
staleža pišejo diskreditacijska pisma.
Gre za zelo močne osebne vezi med Petro Ujčič, ki je v času rektorja Rozmana zasedala pomembne 
položaje na UM, Alenom Vidonjo, kandidatom na zadnjih državnozborskih volitvah in strankarskim
prijateljem Mitjo Kotnikom (stranka Verjamem) ter Pike Radmilovič, ki je v tistem času vodila UŠC 
Leona Štuklja. To so osebe, ki so se javno izpostavile glede mobinga in spolnega nadlegovanja, kar 
je popolnoma izmišljeno in izrabljeno, za potrebe moje osebne diskreditacije in obračuna z menoj. 
Do danes nihče ni predložil nobenega relevantnega argumenta, dokumenta ali fotografije, 
zastrašujoče pri tem pa je dejstvo, da mediji brez kakršnih koli dokazov njihova izmišljena pisanja 
objavljajo. Seveda jim pri njihovem početju pomagajo žene, sorodniki, prijatelji, strankarski 
prijatelji in interesni krogi z ljudmi, ki so iz teh sfer zaposleni na rektoratu in članicah Univerze v 
Mariboru.
Na limanice pa so se jim ujeli tudi sindikati v zvezi s sistemizacijo rektorata, ki je pri akterjih izbila 
sodu dno, saj se je medijski pogrom začel tri ure po njenem sprejetju na Komisiji za sistemizacijo 
UM. Sindikat je takoj označil sistemizacijo za obračun z Petro Ujčič in Alenom Vidonjo in je zato 
zahteval njen umik. Prvi razlog za to pa je bila dejansko racionalizacija in optimizacija delovnih 



procesov in zmanjšanje tveganj in stroškov administracije. V jeseni smo bili pri investicijskem 
projektu na Fakulteti za energetiko (v višini 5,2 milijona EUR) soočeni z dejstvom, da bomo ob 
evropska sredstva zaradi nepravilnega vodenja in koordiniranja projekta s strani Petre Ujčič, saj je
v njenem oddelku tudi služba za investicije. Vodstvo je s posegom in pravilnimi korporativnimi 
odločitvami projekt rešilo. Zapleti in problemi so bili pravzaprav pri vseh investicijskih projektih 
(Baroničina hiša, streha na G2 in obnova starega rektorata na Krekovi 2).
Drugi razlog pa je bil v organiziranosti oddelka Petre Ujčič, saj vodi in koordinira finance, 
računovodstvo, investicije, vzdrževanje in javna naročila. To so organizacijsko podani pogoji za 
koruptivnost, saj morajo biti javna naročila samostojen oddelek, ker le to omogoča transparentno 
delovanje. Zato je kritika sindikata v zvezi s sistemizacijo povsem nerazumna, saj je usmerjena 
proti zaščiti in optimalni porabi javnega denarja.
Naj navedem le nekaj hujših dokumentiranih kršitev, ki sem jih ugotovil pri delu Petre Ujčič in 
Alena Vidonje, ob že omenjeni nekompetentnosti in netransparentnosti vodenja investicij. Tako je 
Petra Ujčič poplačala izstavljen račun v višini 12.200,00 EUR, pri čemer v računovodstvu ni 
originala tega računa. Poplačevala je tudi zneske na osnovi nepodpisane pogodbe. Glede delovne 
discipline in spoštovanja predpisov in pravilnikov pa ima tudi precejšnje število nepojasnjenih 
službenih izhodov, za katere ne obstajajo predpisane dovolilnice.
Alen Vidonja pa me je v trenutku, ko sem ga vprašal, če izpolnjuje pogoje za zasedbo delovnega 
mesta Pomočnika glavnega tajnika, zavedel in se zlagal, namreč manjkajo mu predpisane delovne 
izkušnje za to delovno mesto. Glede njegovega pravnega strokovnega dela, pa je potrebno povedati,
da je povsem nepravilno vložil unovčitev bančne garancije s čemer bi lahko UM oškodoval za 
121.000,00 EUR. Najeti smo morali nekoga, ki to zna. Za svojo ženo zaposleno na rektoratu pa je 
izdal sklep o povečanem obsegu dela brez zapisane ustrezne zakonske podlage, saj se v utemeljitvi 
sklepa sklicuje na Statut UM, ki na dan izdaje sklepa ni bil več v veljavi. V mesecu novembru 2015 
pa si je izplačal 20 % povečan obseg dela in dvajset nadur, od tega deset nedeljskih, pri čemer je 
imel v istem mesecu 37 ur minusa pri redni delovni obveznosti.
Piki Radmilovič smo na podlagi soglasja panožnega sindikata vročili odločbo o odpovedi, ker se je 
zaradi sprememb v sistemizaciji ukinilo njeno delovno mesto, na drugega pa ni želela.
Meni pa se zato dogaja medijski linč, pri katerem sodelujejo lovke stare hobotnice, ki ima zgolj en 
interes, da se vrne nazaj na položaje, preko katerih bodo nadaljevali z zlorabo javnih sredstev, saj 
so videli, da se njim nič ne zgodi. Ob zmagi Igorja Tičarja na volitvah, so večkrat povedali, da se 
stara ekipa vrača, da je Petra Ujčič sveta krava rektorata. Zaradi tega, ker jim nisem omogočil 
uresničevanja zasebnih interesov, pa so me sedaj z zlorabo institucije sindikata, kjer so podpise 
zaposlenih, ki jih je zbirala Pika Radmilovič, zlorabili z namenom pritiska na rektorja. Dejansko 
gre za krivo listino.
Zanimivo je, da osebno v življenju nikoli nisem bil obtožen za noben prekršek iz naslova zlorabe 
položaja oziroma mobinga. Sem filozof, etika je naš poklic, sem pesnik, kolumnist in  pisatelj, tako 
da je kultura in primerno obnašanje način mojega življenja. Prav danes pa bo eden ključnih 
akterjev interesnega kroga (Rozman, Brumen, Vidonja, Ujčič) na glavni obravnavi na sodišču v 
Murski Soboti, zoper kaznivo dejanje ponareditve oziroma uničenja poslovnih listin. Morda pa je 
dokumentacija, ki smo jo leta 2011 poslali NPU obrodila sadove in bodo vendarle za svoja dejanja 
odgovarjali. Prav bi bilo tako.
V tem trenutku je moj umik edina korektna in transparentna poteza, saj se le tako lahko povsem 
izločim iz postopkov povezanih z delom Komisije za ugotovitev okoliščin v zvezi s konfliktno 
situacijo in za zaščito ugleda UM. Ko bo ta končala svoje delo, bomo spet lahko govorili o resnih 
zadevah in se v miru in slogi ukvarjali z uresničevanjem postavljenih ciljev UM.
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